
PROTOKOLL FÖRT VID FORSERUMS SOK:S ORDINARIE ÅRSMÖTE 2023-01-11 
 

Närvarande: 17 klubbmedlemmar 
 

§  1  
I egenskap av ordförande för klubben så hälsade Göran Runesson välkommen 

till årsmötet för verksamhetsåret 2022. Han påminde om att det är två år sedan 
de första fallen med Covid-virus upptäcktes och nu har vi en stor spridning igen. Vi 
har dock lärt oss att leva med detta och verksamhetsåret har kunnat bedrivas utan 
restriktioner. När det gäller klubben så befinner vi oss i en svacka när det gäller 
ungdomsverksamhet medan vi ger många äldre och pensionärer motionstillfällen 
med tipspromenader och Naturpass. Bara att en gång i veckan kunna träffa be-
kanta över en kopp kaffe i samband med tipspromenaderna är en betydande 
händelse som vi erbjuder för många ensamstående och andra äldre. Antalet som 
möts på detta sätt är lika stort som vad kyrkorna på orten samlar. Efter att ha ut-
tryckt dessa tankar så öppnade han mötet. 

 

Inledning 

§  2  
Inbjudan till årsmötet har publicerats i klubbtidningen Inblick, utsänd i de-

cember, på klubbens hemsida samt på in- och utvändiga anslagstavlor vid Lill-
sjöstugan.  

Deltagarna svarade ja på frågan om att årsmötet var utlyst i enlighet med 
klubbens stadgar. 

 

Behörighet 

§  3  
Det utsända förslaget till dagordning godkändes. 
 

Dagordning 

§  4  
Till ordförande för mötet valdes Göran Runesson. 
 

Mötesordförande 

§  5  
Till sekreterare för mötet valdes Rohnny Andersson. 
 

Mötessekreterare 

§  6  
Till att tillsammans med årsmötets ordförande justera dagens protokoll valdes 

May-Sofie Olsson och Margareta Kempe. 
 

Justering 

§  7  
Till rösträknare för mötet valdes Ann-Marie Birgersson och Gullvi Henriksson. 
 

Rösträknare 

§  8  
Förslag till verksamhetsberättelse för 2022 sändes i början av december ut till 

samtliga medlemmar ihop med klubbtidningen Inblick. Dessutom har förslaget 
funnits publicerat på klubbens hemsida.  

Inga synpunkter på innehållet framfördes varför årsmötet beslutade att fast-
ställa berättelsen. 

 

Årsberättelse 

§  9  
I egenskap av kassör för föreningen redogjorde Margareta Kempe för före-

ningens ekonomi, årets resultat liksom ekonomisk ställning vid verksamhetsårets 
slut. Hon förklarade att det är glädjerikt att vara kassör med ett sådant resultat. 
Resultatet blev, trots stora utgifter för energi, ett överskott 50 833 kr. Klubbens 
egna kapital är också det högsta någonsin. 

Det goda resultatet beror till stor del på en engångsintäkt från när vi avyttrade 
skidskytteutrustningen. En annan orsak är att fakturan för byte av luftvärmepump 
betalades först kommande verksamhetsår. Den stora utgiften har varit kostnader 

Ekonomi 



för energi som vi betalt hela 68 500 kr för mot 44 500 föregående år. En viss be-
sparing har vi gjort genom att byta försäkringsbolag. Startavgifterna har glädjande 
ökat då vi vill ha mera tävlingsdeltagande i klubben. Överskottet från tipsprome-
nader och Naturpass är fortsatt en viktig inkomstkälla. 

 
§ 10  

Revisor Dag Köllerström redovisade kortfattat för vad han och revisor Per Ewert 
har granskat. Därvid hade de funnit att klubbens ekonomiska förvaltning var ut-
märkt genomförd. Därför hade de godkänt förvaltningen för 2022 och föreslog 
årsmötet att fatta beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

Revision 

§ 11  
Efter att ha tagit del av resultat- och balansrapporterna samt hört kassörens 

ekonomiska redovisning och revisorernas rapport så beslöt årsmötet att bevilja 
styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för år 2022. 
 

Ansvarsfrihet 

§ 12  
Årsmötet beslutade att antalet styrelseledamöter, förutom ordförande, för 2023 

ska vara oförändrat 6 st.  
Årsmötet beslutade att antalet personer i sektionerna och anläggnings-

kommittén under året ska vara följande: 
Skidsektionen 2 st 
Orienteringssektionen 4 st 
Motionssektionen 6 st 
Anläggningskommittén 4 st 

 

Antal ledamöter 

§ 13  
Årsmötet beslutade att till ordförande för år 2023 återvälja Göran Runesson vil-

ken tackade för förtroendet. 
 

Ordförande 

§ 14  
Till styrelseledamöter för en tid av två år återvaldes Margareta Kempe och 

Tobias Lindstedt. 
Till styrelseledamöter för en tid av ett år återvaldes Rohnny Andersson och 

Niclas Werneskog.  
Kvarstående från förra årets val är Kenneth Kall och Fredrik Mathsson som då 

valdes för två år. 
 

Styrelse 

§ 15  
Till styrelsesuppleant för 2023 återvaldes Stellan Ahnström. Ingen ytterligare 

person har kunnat finnas till den andra suppleantplatsen. 
 

Suppleanter 

§ 16  
Till revisorer för 2023 återvaldes Dag Köllerström och Per Ewert. Till revisors-

suppleant återvaldes Håkan Karlsson. 
 

Revisorer 

§ 17  
Till motionssektion för 2023 återvaldes May-Sofie Olsson, Margareta Kempe, 

Kenneth Kall, Gullvi Henriksson, Christina Ahnström samt nyvaldes Sandra 
Claesson. 

Till skidsektion för 2023 återvaldes Göran Runesson och Annelie Werneskog. 
Till orienteringssektion för 2023 återvaldes Rohnny Andersson, Stellan Ahn-

ström, Alf Olsson och Ingemar Kyhlberg.  
Till anläggningskommitté för 2023 återvaldes Stellan Ahnström, Peter Claesson 

och Fredrik Andersson samt nyvaldes Göran Runesson.  
 

Motion 
 
 
Skidor 
 
Orientering 
 
Anläggning 



 
§ 18  

Till valberedning för årsmötet för verksamhetsåret 2023 återvaldes Gunilla 
Runesson och Anna Lindstedt. 

 

Valberedning 

§ 19  
Årsmötet beslöt på förslag från styrelsen att medlemsavgifterna för 2023 ska 

vara oförändrade jämfört med föregående år. Detta innebär:  
 

- Aktiva medlemmar över 20 år  250 kr 
- Passiva medlemmar och aktiva medlemmar mellan 17-20 år 100 kr 
- Ungdomar under 17 år 50 kr 
- Familj (personer med samma adress) utan aktiva vuxna max 400 kr 
- Familj (personer med samma adress) med aktiv vuxen max 500  kr 

Aktiv är enligt föreningens bestämmelser den medlem som klubben fö-
regående år/säsong har betalade minst en anmälningsavgift för eller som blir 
medlem med avsikt att bli aktiv innevarande år. 

 

Årsavgifter 

§ 20  
Styrelsen hade utarbetat ett förslag till verksamhetsplan för verksamhetsåret 

2023. Detta bl.a. på grund av att krav finns på en sådan plan för att kunna få 
kommunala bidrag. Förslaget fanns att tillgå på borden i möteslokalen. 

Årsmötet beslöt att fastställa förslaget till verksamhetsplan för år 2023.  
 

Verksamhetsplan 

§ 21  
Sektionerna och anläggningskommittén ska innan verksamheten börjar i resp. 

grupp utveckla klubbens fastställda verksamhetsplanering. Detta gällande sitt 
delområde med aktiviteter, åtgärder, tidpunkter och bedömda kostnader. Dessa 
ska presenteras för styrelsen för godkännande innan de påbörjas. Årsmötet be-
stämde att denna planering ska vara inlämnad till styrelsen senast den 8 mars. 

Sammankallande i respektive grupp utsågs Göran Runesson (skidor), Stellan 
Ahnström (orientering), Christina Ahnström (motion) och Stellan Ahnström 
(anläggning). 

  

Planering 

§ 22 
Övriga frågor: 

 
 

a/  Kenneth Kall uppmärksammade att belysningen på elljusspåret fungerade 
igen och frågade hur det gått till. Undertecknad informerade om att Nässjö 
kommun åtagit sig att laga de skador som uppstod sent i vintras på ett möte i 
maj. Inget hade hänt tills i början av december. Vår medlem, och mycket duk-
tige skidåkare, Viktor Josefsson och även ordförande för Forserums Ten-
nisklubb, frågade om han fick stöta på för att få det åtgärdat. Han känner 
kommunens ansvarige sedan FTK byggde sin paddelbana. Undertecknad 
meddelade att det hade vi inget emot. När fortfarande inget hände trots kon-
takt så kontaktade Viktor en elfirma och sedermera även Walles gräv med 
förslag att göra en reparation strax efter nyår. Pär Jansson på kommunen fick 
en kostnadsuppskattning och godkände sedan åtgärden. Arbetet tog nästan 
en hel dag men nu är belysningen på spåret i gång främst tack vare Viktors 
engagemang. 

Elljusspår 

b/  Undertecknad informerade om det förslag till fördjupad översiktsplan över 
Forserum som finns ute för remiss. Den stora påverkan för oss är att förslaget 
innehåller att en betydande del av Lillsjöskogen reserveras för skolverksamhet 
samt att andra delar av skogen föreslås nyttjas för bostadsbebyggelse. Kvar-
står gör en smal parkväg i skogsmiljö mellan samhället och Lillsjön. Elljusspå-
ret måste flyttas och förslaget är till terrängen öster om Lillsjön. Detta är väl-

Översiktsplan 



digt negativt för klubbens verksamhet men alla mest för allmänheten och 
skolorna som mister den sista närbelägna, lättillgängliga och trygga skogs-
miljön som finns kvar i Forserum. Synpunkter på förslaget ska vara inne se-
nast den 15 januari 2023.  

  Klubben kommer att avsända ett svar med ovanstående påpekanden och 
med ett förslag att spara skogen nästan i sin helhet och förlägga skolverk-
samheten väster om Snuggarpsvägen mellan de två områden med bostads-
hus som finns i dag.  

  Svaren kommer att behandlas under våren och ett slutförslag kommer under 
sommaren och med målet att fastställas under hösten 2023. 

 
§ 23  

Ordföranden tackade därefter de närvarande för kvällens möte och förklarade 
årsmötet för 2022 för avslutat. 

Avslutning 

 
 
 
 
 
 
 
 Vid protokollet: 
 
 
 
 

 /Rohnny Andersson/ 
 
 
 
 

                                         Justeras: 
 
 
 

/May-Sofie Olsson/               /Göran Runesson/                     /Margareta Kempe/ 


